
Onderwerp: Voortzetting stadsronde Beweegvriendelijk Maastricht 

 

Geachte leden van de raad, geachte burgerleden, 

Gisterenavond vond de stadsronde beweegvriendelijk Maastricht + uitwerking bezuinigingsmaatregel  

plaats. Zoals jullie waarschijnlijk weten was er wegens het grote aantal insprekers niet genoeg tijd 

om iedereen aan bod te laten komen. In overleg met de insprekers heeft het presidium ervoor 

gekozen de ronde morgenavond, op 18 maart, voort te zetten, zodat de resterende 6 insprekers nog 

hun bijdrage kunnen leveren.  

De ronde zal verder gaan om 18:30 uur en we schatten in dat deze ongeveer een uur zal duren.  

De agenda binnen het RIS zal zo snel mogelijk worden aangepast. 

Met vriendelijke groet, 

 

Henk-Jan Bodewitz | Griffier  

Griffie | Gemeente Maastricht 

 

 


